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Protokół nr 63/2023 

spotkania stacjonarnego Komisji Rozwoju i Infrastruktury 

Rady Miasta Luboń 

z dnia 23.10.2023r. 

 
 
Komisja Rozwoju i Infrastruktury rozpoczęła spotkanie w trybie stacjonarnym o 
godz. 15:00 – Urząd Miasta Luboń, plac Edmunda Bojanowskiego 2. 
 
 
Ad 1. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju i Infrastruktury, pan Andrzej Okupniak 
stwierdził prawomocność spotkania, quorum. 
 
Obecność zgodnie z listą obecności Komisji Rozwoju i Infrastruktury (zał. nr 1). 
W spotkaniu Komisji Rozwoju i Infrastruktury uczestniczyło jedenastu (11) członków 
Komisji.  
 
Oprócz członków Komisji w spotkaniu uczestniczyli:.  

- Zastępca Burmistrza Miasta, Michał Popławski, 

- Przedstawiciele Spółki Aquanet: dyrektor Departamentu Rozwoju Majątku w 
Aquanet SA, Robert Adamczak; kierownik działu technicznego, Paulina Wilińska 
Kałka, 

- Pracownik Wydziału Spraw Komunalnych, Michał Prażyński, 

- Pracownik Biura Rady, Dominika Kędziora. 

 

 

Dalej Przewodniczący Komisji Rozwoju i Infrastruktury, pan Andrzej Okupniak 

zaproponował porządek obrad Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 

3. Stan realizacji inwestycji WPRiM Aquanet w zakresie miasta Lubonia. 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych na terenie Miasta Luboń. 

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie prz

ez Burmistrza Miasta Luboń w trybie bezprzetargowym umowy najmu na ok

res do trzech lat (biuro rachunkowe). 
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6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie prz

ez Burmistrza Miasta Luboń w trybie bezprzetargowym umowy najmu na ok

res do trzech lat (działalność gospodarcza o profilu prawniczym). 

7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miast

a Luboń na 2023 rok. 

8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Luboń na lata 2023-2041. 

9. Wnioski do KRiI. 

10. Wolne głosy i wnioski radnych. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców: 

Nie było. 

 

 

Ad 3. Stan realizacji inwestycji WPRiM Aquanet w zakresie miasta Lubonia. 

Prezentację multimedialną przedstawiła i omówiła szczegółowo pani Paulina Wi

lińska-Kałka, kierownik działu  

technicznego Spółki Aquanet. 

(zał. nr 2) – Prezentacja multimedialna. 

Prezentacja zawierała inwestycje wodociągowe i kanalizacyjne na terenie Miasta Lub

oń. 

Plan prezentacji: 
1. Zestawienie ilości zadań inwestycyjnych. 
2. Zadania zakończone w 2022r. 
3. Zadania zakończone w 2023r. 
4. Zadania w trakcie robót budowlano-montażowych. 
5. Zadania z zakończoną dokumentacją projektową. 
6. Zadania w trakcie projektowania. 
7. Zadania wstrzymane informacja przekazana do Gminy w piśmie z dnia 
21.07.2023r. 
8. Analiza zadań do dofinasowania FENIKS. 

 

 

 



 

str. 3 
 

Dyskusja: 

Dyskusję rozpoczęła radna Monika Nawrot. Zapytała, co oznacza skrót RBM?. 

 

Odpowiedzi udzieliła pani Paulina Wilińska-Kałka, kierownik działu technicznego 

Spółki Aquanet: Skrót RBM oznacza roboty budowlano montażowe. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, jakie jest realne dofinansowanie z Programu 

FENIKS, jakie to będą zadania? (program FENIKS - fundusze europejskie na 

infrastrukturę, klimat, środowisko 2021 do 2027). 

 

Odpowiedzi udzieliła pani Paulina Wilińska-Kałka, kierownik działu technicznego 

Spółki Aquanet: 

Wytypowane zostały cztery (4) zadania, które w przedstawionej radnym prezentacji 

zaznaczone zostały na kolor zielony: 

- kanalizacja sanitarna w ulicach Poniatowskiego, Cmentarnej, Zielonej i Granicznej; 

- kanalizacja sanitarna w ulicy Leśmiana; 

- kanalizacja sanitarna w ul. Jaworowej i Leszczynowej; 

- Poznań – kanalizacja sanitarna w rejonie ul. Kotowo w Poznaniu 

W tym miejscu dyrektor Departamentu Rozwoju Majątku w Aquanet SA, Robert 

Adamczak omówił też kryteria i zasady dofinansowania ww. zadań. Dalej podał 

minimalną liczbę punków jakie trzeba uzyskać, żeby otrzymać dofinansowanie z 

Programu, a jest to 117 pkt. Projekt Spółki Aqunat jest szacowany na ok. 135 pkt. 

Będzie promowana wymiana azbestu. 

 

Radny Marek Samulczyk zapytał, co z inwestycjami, którym kończy się ważność 

projektów i jaka jest kondycja finansowa Spółki?. 

 

Dyrektor Departamentu Rozwoju Majątku w Aquanet SA, Robert Adamczak 

odpowiedział, że Spółka była zmuszona do rezygnacji inwestycji za 600 mln zł i taka 

jest jej kondycja finansowa. 
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Radny Andrzej Okupniak odniósł się do tabeli nr 10 – kanalizacja sanitarna na kwotę 

1.210.000,00 zł. Nigdy to zadanie nie zostało wykonane. Kiedy zatem te oszczędności 

przetargowe zostały wykorzystane?. Od 2020 roku tabeli tej nie widać w Wieloletnim 

Programie, a pieniądze gdzie się znajdują?. 

 

Odpowiedzi udzieliła pani Paulina Wilińska-Kałka, kierownik działu technicznego 

Spółki Aquanet: Pieniądze nie zniknęły. Zostały przerzucone do puli ogólnej Miasta 

Luboń. Żadna inna gmina tych pieniędzy nie otrzymała. 

 

Radny Andrzej Okupniak: Te pieniądze były dedykowane do tego konkretnego 

zadania. Dlatego radny poprosił, żeby przesłać po Komisji do Biura Rady dokumenty, 

tzn. zmiany w tabelach, jak dokładnie się one kształtowały. 

 

Zgodnie z życzeniem przewodniczącego Komisji, Andrzeja Okupniaka takie 

dokumenty do Biura Rady wpłynęły w dniu 02.11.2023r. 

Informacja jak poniżej.: 

Uzupełnienia odpowiedzi o oszczędności przetargowe, które wpłynęły po Komisji w 

dniu 02.11.2023r.: 

W nawiązaniu do zapytania zadanego na Komisji Rozwoju i Infrastruktury w 

dniu 23.10.2023 r. informujemy: 

1. rezerwa oszczędności przetargowe 

W WPRiM 2020-2029 rezerwa na oszczędności przetargowe wynosiła 896 tys. zł 

i była w całości przeznaczona na budowę kan. sanitarnej w ulicach Cmentarna, 

Graniczna, Zielona, Jodłowa i Poniatowskiego. 

W dniu 27.04.2020 r. zostało zawarte Porozumienie Akcjonariuszy ws nowej 

polityki inwestycyjnej. 

Na podstawie porozumienia zostały przyznane środki na realizację inwestycji 

w poszczególnych Gminach, co kształtowało się w następujący sposób (slajd 

10 z załączonej prezentacji). 

Przyznane środki miały pozwolić na realizację zadań "nieopłacalnych- nie", 

które znajdowały się już w WPRiM 2020-2029. 

W czerwcu 2020 r. kształtowało się to w następujący sposób (slajd 19) 

Poniższy slajd wskazuje, że środki ujęte w rezerwie oszczędności 

przetargowe zostały zsumowane z wartością budżetu przyznanego w ramach 

Porozumienia Akcjonariuszy. 

Z uwagi na fakt, że rezerwa na oszczędności przetargowe nie pozwalała na 

całkowite sfinansowanie zaplanowanego zadania, zaproponowaliśmy 

przeniesienie tych środków do budżetu Miasta Lubonia 
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Załączony materiał był omawiany na spotkaniu z Państwem w dniu 29.06.2020r. 

W WPRiM 2020-2029 - korekta ostatecznie pula wynosiła 1 351 ty zł (niższa 

w stosunku do 1 402 tys zł. z uwagi na fakt, że były jeszcze 

przeszacowywane zadania z II grupy). 

Na Komisji Komunalnej w dniu 14.12.220 r. nie był przedstawiany powyższy 

model działania. 

2. informacja o cenach i stawkach wnioskowanych przez Aquanet. 

 

 

 

Dalsza część dyskusji: 

Radna Monika Nawrot zapytała, czym jest warunkowana  budowa sieci 

wodociągowej w ul. Ogrodowej?. 

 

Odpowiedzi udzieliła pani Paulina Wilińska-Kałka, kierownik działu 

technicznego Spółki Aquanet: Budowa sieci wodociągowej w ul. Ogrodowej będzie 

przedłużeniem wodociągu dla inwestycji w Czapurach (budowa Mostu) oraz 

wzmocnieniem sieci wodociągowej Miasta Luboń. 

Radna Magdalena Woźniak: W miesiącu maju nastąpiła kolejna odmowa 

zatwierdzenia nowych taryf wodno-ściekowych. Ile ich jeszcze było?. 

 

Dyrektor Departamentu Rozwoju Majątku w Aquanet SA, Robert Adamczak 

odpowiedział, że były już trzy (3) podejścia.  

 

Radna Magdalena Woźniak zapytała o projekt ul. Parkowej. Dlaczego prace Spółki 

Aquanet nie są skoordynowane z pracami Miasta Luboń?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział, że Spółka Aquanet nie ma 

pieniędzy, z tego tytułu koordynacja zadań jest utrudniona (Miasto projektuje w ul. 

Parkowej drogę). 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, dlaczego wymiana sieci w ul. Parkowej nie jest w 

bieżącym utrzymaniu?. 

 



 

str. 6 
 

Dyrektor Departamentu Rozwoju Majątku w Aquanet SA, Robert Adamczak 

odpowiedział, że wymiana sieci wodociągowych jest nakładem inwestycyjnym. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, czy jest pula na bieżące utrzymanie sieci dla 

aglomeracji?. 

 

Dyrektor Departamentu Rozwoju Majątku w Aquanet SA, Robert Adamczak 

odpowiedział, że nie ma takiej. 

 

Radny Marek Samulczyk: Miasto wykonuje inwestycje ze środków zewnętrznych, 

co często oznacza, że zrobione ulice (nawierzchnie) muszą być cięte, bo 

wykonywany jest np. wodociąg, czy kanalizacja. Czy te inwestycje nie są 

wykonywane ze szkodą dla nowo wykonanych nawierzchni?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, 

ponieważ Miasto ma bardzo rygorystyczne warunki odtworzeniowe. 

 

W tym miejscu głos zabrał przewodniczący Komisji, Andrzej Okupniak i wywołał 

zrobioną kanalizację sanitarną przez Spółkę Aquanet w ulicy Armii Poznań. Poprosił 

pracownika Wydziału Spraw Komunalnych, pana Michała Prażyńskiego o 

wyświetlenie zdjęć, jak droga wygląda po punktowym odtworzeniu i niestety widać na 

nich, że została odtworzona w części. 

 

Dyrektor Departamentu Rozwoju Majątku w Aquanet SA, Robert Adamczak 

odpowiedział, że trudno odnieść Mu się do tego co zobaczył, ponieważ nie widział 

zdjęć sprzed remontu, tzn. jak wyglądała ta droga przed rozpoczęciem inwestycji. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, do kiedy jest możliwość posiadania zbiornika 

bezodpływowego?. 

 

Odpowiedzi udzieliła pani Paulina Wilińska-Kałka, kierownik działu 

technicznego Spółki Aquanet: Przepisy w tym zakresie mówią tylko o tym, że do 

2015 roku trzeba było dokonać i zapewnić odpowiedni poziom skanalizowania. 
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Radna Monika Nawrot: Kar nie ma?. 

 

Paulina Wilińska-Kałka, kierownik działu technicznego Spółki Aquanet 

odpowiedziała radnej, że kary w tym zakresie nie zostały nałożone. 

 

Na tym dyskusję zakończono. 

Prezentacja multimedialna została wszystkim radnym przesłana na skrzynki e-mail. 

 

Ad 4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych na terenie Miasta Luboń. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.: 

Podjęcie uchwały o zaliczeniu ulicy Storczykowej do kategorii dróg gminnych pozwoli 

na utrzymanie prawidłowej komunikacji. 

 

Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak 

zarządził głosowanie nad wydaniem opinii o projekcie uchwały. 

 

Głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały.: 

 

• Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało – 11 osób (Anna Bernaciak, 

Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, Paweł 

Krzyżostaniak, Andrzej Okupniak, Magdalena Woźniak, Bogdan Tarasiewicz,  

Marek Samulczyk, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Wszyscy obecni. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Ad 5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie pr

zez Burmistrza Miasta Luboń w trybie bezprzetargowym umowy najmu na okres 

do trzech lat (biuro rachunkowe). 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.: 

Miasto Luboń jest właścicielem pomieszczenia użytkowego w Luboniu przy  

ul. Poniatowskiego 20. Pomieszczenie jest wykorzystywane do prowadzenia  

działalności gospodarczej o profilu biuro rachunkowe. Aktualna umowa wygasa  

w listopadzie 2023 a najemca złożył wniosek o przedłużenie. Raz w roku kwota  

wynajmu jest waloryzowana o wskaźnik inflacji. 

 

Dyskusja: 

Radny Bogdan Tarasiewicz pytał jak to jest, że urzędnicy pracują w kiepskich  

warunkach, to znaczy stłoczeni po kilka osób w pokojach, a tymczasem Miasto  

posiada lokale, które wynajmuje?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnemu, że po pierwsze 

Miasto potrzebuje dochodów. Po drugie, do pomieszczeń o których mowa (w budynku 

Przychodni przy ul. Poniatowskiego) przeniesiony został z budynku Urzędu Miasta  

przy ul. Edmunda Bojanowskiego cały Wydział Biura Majątku Komunalnego.  

To spowodowało, że Urząd zyskał kilka dużych pomieszczeń. Tym samym skorzystali 

wszyscy pracownicy i komfort Ich pracy bardzo się polepszył. Nie ma sytuacji,  

że pracownicy są stłoczeni po kilka osób w pokojach, wręcz przeciwnie, udało się  

wygospodarować dla niektórych nawet oddzielne pomieszczenia. Pracownicy  

siedzą w pokojach sami, po dwie osoby i tylko w trzech przypadkach po trzy osoby,  

ale są to pokoje duże i przestronne, jak na warunki Urzędu. Ponadto pokoje w miarę 

możliwości są odnawiane i modernizowane. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak 

zarządził głosowanie nad wydaniem opinii o projekcie uchwały. 
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Głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały.: 

 

• Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało – 11 osób (Anna Bernaciak, 

Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, Paweł 

Krzyżostaniak, Andrzej Okupniak, Magdalena Woźniak, Bogdan Tarasiewicz,  

Marek Samulczyk, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Wszyscy obecni. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

Ad 6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie pr

zez Burmistrza Miasta Luboń w trybie bezprzetargowym umowy najmu na okres 

do trzech lat (działalność gospodarcza o profilu prawniczym). 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.: 

Miasto Luboń jest właścicielem pomieszczenia użytkowego w Luboniu przy  

ul. Poniatowskiego 20. Pomieszczenie jest wykorzystywane do prowadzenia 

działalności gospodarczej o profilu prawniczym. Aktualna umowa wygasa  

w listopadzie 2023 a najemca złożył wniosek o przedłużenie. 

 

Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak 

zarządził głosowanie nad wydaniem opinii o projekcie uchwały. 

 

Głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały.: 

 

• Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało – 11 osób (Anna Bernaciak, 

Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, Paweł 

Krzyżostaniak, Andrzej Okupniak, Magdalena Woźniak, Bogdan Tarasiewicz,  

Marek Samulczyk, Teresa Zygmanowska). 
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• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Wszyscy obecni. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

Ad 7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Mia

sta Luboń na 2023 rok, 

wraz z autopoprawkami. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.: 
Plan dochodów zwiększono o kwotę 793.066,52 zł do kwoty 186.289.939,60 zł. 
Plan wydatków zwiększono o kwotę 3.750.965,22 zł do kwoty 208.317.664,23 zł. 
Zastępca Burmistrza przedstawił wszystkie zmiany w poszczególnych działach, 
rozdziałach i paragrafach, które dotyczyły zakresu działania Komisji Rozwoju  
i Infrastruktury. Zmiany dotyczyły: działu Transport i łączność, Dróg publicznych 
gminnych, Gospodarki komunalnej i ochrony środowiska, Gospodarki ściekowej  
i ochrony wód, Oświetlenia ulic, placów i dróg oraz pozostałej działalności. 
 
(zał. nr 3) – Autopoprawki do budżetu. 
 
 
Dyskusji nie było. 
 
 
W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak 

zarządził głosowanie nad wydaniem opinii o projekcie uchwały. 

 

Głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały.: 

 

• Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało – 11 osób (Anna Bernaciak, 

Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, Paweł 

Krzyżostaniak, Andrzej Okupniak, Magdalena Woźniak, Bogdan Tarasiewicz,  

Marek Samulczyk, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 
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• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Wszyscy obecni. 

 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

Ad 8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Luboń na lata 2023-2041, wraz z autopoprawkami. 

Zmiany w WPF przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski. Były 

odzwierciedleniem i konsekwencją zmian w budżecie Miasta. 

(zał. nr 4) – Autopoprawki do WPF. 
 

Dyskusja: 

Radny Marek Samulczyk zapytał o 400 tys, dotacji od PKP na projekt pieszego 

przejścia podziemnego od ul. 3 Maja na perony stacji kolejowej Luboń. 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski: Miasto poniesie koszty w wys. 600 tys. zł. 

Wg szacunku PLK, PPK projekt będzie kosztował ok. 1 mln zł. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak 

zarządził głosowanie nad wydaniem opinii o projekcie uchwały. 

 

Głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały.: 

 

• Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało – 7 osób (Anna Bernaciak, Hieronim 

Gawelski, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak, Andrzej Okupniak, Magdalena 

Woźniak, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 4 osoby: (Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, Marek 

Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz). 
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Wszyscy obecni. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

 

Ad 9. Wnioski do Komisji Rozwoju i Infrastruktury.: 

 

I. Jako pierwszy rozpatrywany był wniosek mieszkańców ul. 3 Maja - ANONIM 

dot. organizacji ruchu w ul. 3 MAJA w Luboniu. Wniosek nr WO.0005.13.2023. 

Stanowisko Komisji: W związku z tym, że organizacja ruchu jest przedmiotem 

dyskusji Komisji Rozwoju i Infrastruktury na początku każdego roku kalendarzowego, 

czyli w pierwszym kwartale roku, wniosek został oddalony pod obrady na początek 

2024r. 

 

Głosowanie – za podtrzymaniem stanowiska Komisji głosowali.: 

 

• Za podtrzymaniem stanowiska Komisji głosowało – 10 osób (Anna Bernaciak, 

Hieronim Gawelski, Paweł Krzyżostaniak, Andrzej Okupniak, Iwona Kaczmarek, 

Monika Nawrot, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, 

Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób.  

 

Nieobecny: Piotr Izydorski. 

 

Komisja jednogłośnie podtrzymała swoje stanowisko. 
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II. Jako drugi rozpatrywany był wniosek pana Adama Półtoraczyka, który zwrócił 

się w imieniu mieszkańców ul. Wiejskiej. Wniosek nr WO.0005.15.2023, żeby 

zaplanować w planie wydatków inwestycyjnych na 2024 rok środki finansowe na 

wybudowanie ul. Wiejskiej. 

Wniosek przedstawił przewodniczący Komisji, Andrzej Okupniak. Wniosek 

przekazano radnym do zapoznania 12 października 2023r., tj. w dniu którym wpłynął 

do Biura Rady. 

 

 

Dalej Zastępca Burmistrza, Michał Popławski omówił temat. 

 

W dalszej części wywiązała się dyskusja. 

W dyskusji wzięli udział między innymi radny Hieronim Gawelski, Magdalena Woźniak 

i radna Monika Nawrot.: 

Radny Hieronim Gawelski pytał o dofinansowanie ul. Wiejskiej, czy Miasto wystąpiło 

z takim wnioskiem?. 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski: Nie, ponieważ od uzyskanego pozwolenia 

na budowę niektórzy z mieszkańców ul. Wiejskiej się odwołali. 

Radna Magdalena Woźniak zapytała, czy osoba odwołująca mieszka przy ul. 

Wiejskiej?. 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski: Tak. 

Radna Monika Nawrot zapytała, jak długo potrwa rozpatrywanie odwołania?. 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział, że ok. pół roku. 

Radna Monika Nawrot zapytała, czy inwestycja Aquanetu nie wstrzyma inwestycji 

Miasta w ul. Wiejskiej?. 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział, że nie, ponieważ w wyniku 

porozumienia Miasto realizując inwestycję drogową wykona zadanie Aquanetu, za 

które to Spółka Aquanet zwróci nam środki finansowe. 

 

Po zakończeniu dyskusji, Komisja wypracowała następujące Stanowisko: 
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Ze względu na sytuację finansową Miasta, praktyką ostatnich lat jest budowa tych 

dróg, na które posiadamy pozwolenie na budowę i uzyskujemy dofinansowanie 

zewnętrzne. Pieniądze z budżetu Miasta przeznaczana są na zabezpieczenie wkładu 

własnego dla tych inwestycji. Ulica Wiejska nie posiada jeszcze ostatecznego 

pozwolenia na budowę, dlatego nie było do tej pory możliwości aplikowania o środki 

zewnętrzne. Burmistrz nie może zakładać realizacji ulicy Wiejskiej ze środków 

pochodzących w całości z budżetu Miasta, bez udziału środków zewnętrznych. 

Typowym warunkiem dla aplikowania o dotację jest posiadanie ostatecznej decyzji 

zezwalającej na realizację zadania inwestycyjnego. Dla ulicy Wiejskiej właściwa 

decyzja została już wydana przez Starostę Poznańskiego, jednak niektórzy 

mieszkańcy złożyli odwołanie, a tym samym decyzja aktualnie nie posiada klauzuli 

ostateczności. Jak pokazuje doświadczenie rozpatrywanie potrwa mnie więcej pół 

roku. Kiedy zadanie inwestycyjne będzie spełniać ostateczne kryteria, Miasto będzie 

aplikować o środki zewnętrzne, bo dopiero wtedy będzie to możliwe. Obecnie tej 

szansy nie ma. W roku bieżącym (2023) dotacje uzyskały zadania dotyczące budowy 

ulic: Miodowa, Wiśniowa, Słowackiego, Żeromskiego, Apolinarego Kurowskiego, 

Przemysłowa oraz Buczka, których realizacja rozpocznie się w roku 2023 i 2024. 

 

W związku z powyższym przewodniczący Komisji Rozwoju i Infrastruktury, 

Andrzej Okupniak zarządził głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

 

• Za przyjęciem stanowiska Komisji głosowało – 10 osób (Anna Bernaciak, 

Hieronim Gawelski, Paweł Krzyżostaniak, Andrzej Okupniak, Iwona Kaczmarek, 

Monika Nawrot, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, 

Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób.  

 

Nieobecny: Piotr Izydorski. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła wypracowane stanowisko. 
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Ad 10. Wolne głosy i wnioski radnych.: 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Paweł Krzyżostaniak, który poruszył problem 

stanu chodnika w ul. Leśmiana, od ul. Poniatowskiego. Chodnik jest zarośnięty, 

wymaga interwencji Firmy KOM-LUB. 

 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski przyjął sprawę do wiadomości. 

 

 

Radna Magdalena Woźniak poinformowała, że Komisja Organizacyjno-Prawna 
Rady Miasta Luboń pracuje nad treścią Apelu, który przesłany zostanie Marszałkowi 
Województwa Wielkopolskiego oraz przekazany do Biura Sejmiku Województwa 
Wielkopolskiego – Apel w sprawie wsparcia działań zmierzających do poprawy 
warunków życia Mieszkańców Lubonia, zmniejszenia negatywnego wpływu drogi  
na otoczenie oraz poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na ul. Armii Poznań – 
drodze wojewódzkiej nr 430. 
 
 
 
Radna Monika Nawrot zapytała o niezgodnie Jej zdaniem postawiony mur w  
ul. Ogrodowej. Mur ogranicza widoczność kierujących pojazdami. /mur postawiony 
na prywatnej posesji/. 
 
 
 
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnej, że mur postawiony 
jest zgodnie z planem miejscowym. 
 
 
 

 

Ad 11. Zamknięcie posiedzenia: 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenia nr 63/2023 Komisji Rozwoju i 

Infrastruktury, Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak zakończył 

spotkanie o godz. 17:52. 
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Załączniki: 

/Zał. nr 1/ - Lista obecności Komisji Rozwoju i Infrastruktury. 

(zał. nr 2) – Prezentacja multimedialna. 

(zał. nr 3) – Autopoprawki do budżetu. 
 
(zał. nr 4) – Autopoprawki do WPF. 

: 

Przewodniczący Komisji 

Andrzej Okupniak 

 

Sekretarz Komisji 

Dominika Kędziora 


